	Исходный текст на английском языке: 

Apple today stepped up promotion of its iBookstore by launching a new Twitter account to keep followers updated on new releases, special offers, and other details from the store, as noted in the account's debut Tweet. The account was created back in June, but Apple has just started using the account to send out Tweets today. 

The account's second Tweet promotes Erin Morgenstern's "The Night Circus", which is being heavily promoted by Apple. Apple is currently featuring the book on the iBookstore's main page, and Starbucks has also stepped into the promotion by offering a free "extended sample" of the book through its recently-expanded Pick of the Week program.
 Apple maintains a number of Twitter accounts to provide updates on new and featured content from the iTunes Store, with the App Store receiving its own account earlier this year. The iBookstore account is not listed as a verified account, but does appear to be official as it is one of only seven accounts being followed by Apple's App Store account. The other six accounts followed by @AppStore are official Apple accounts.

 Apple is also increasing its ties with Twitter in other areas, having recently added Twitter and Facebook posting to its online store and bringing systemwide Twitter integration to iOS 5.

Update: The @iBookstore account is now officially verified as belonging to Apple. 

 
	Перевод: 

С сегодняшнего дня компания Apple начала активное продвижение сервиса iBookstore, запустив новую страницу в Twitter. В первом посте говорится, что все желающие смогут найти здесь информацию о релизах, специальных предложениях и много других новостей, касающихся деятельности магазина. Аккаунт был создан еще в июне, но использовать его компания начала только сейчас.
Второй пост рекламирует «The Night Circus», автором которой является Эрин Моргенстерн. Книга очень интенсивно продвигается компанией. На данный момент она изображена на главной страничке iBookstore. Помимо этого активное участие в рекламировании книги принимает и Starbucks, предлагая бесплатную полную версию книги по средствам программы Pick of the Week.
Компания Apple имеет несколько аккаунтов в твиттере, используя их для продвижения новых публикаций с iTunes Store. Аккаунт iBookstore не имеет статус официального, но все-таки является таковым, входя в семерку принадлежащих App Store аккаунтов. Тем более, что остальные шесть из этого списка являются официальными «яблочными» аккаунтами.
Apple все чаще начинает использовать Twitter и в других сферах своей деятельности. Недавно на сайте ее онлайн магазина были добавлены Twitter и Facebook. Помимо этого компания осуществляет системную интеграцию Twitter в iOS 5.

Обновленные сведения: компания Apple официально подтвердила свою связь с аккаунтом iBookstore в Twitter 
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